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W punkcie 7 h jest informacja, iż Przewodniczący poinformował, że pytanie w tym punkcie zadał 

radny Maciej Malczyk. Pytanie i odpowiedź Starosty znajduje się w programie eSesja. 

Proszę o wprowadzenie zmiany ponieważ nawiązując do pisemnej odpowiedzi Starosty zadałem 

dodatkowe pytanie dotyczące uzasadnienia uchwały. Moim zdaniem z wniosku Starosty o odwołanie 

Pana Sebastiana Czwojdy ze stanowiska etatowego członka zarządu wynika, iż głównym powodem 

tego działania była sytuacja związana z pandemią koronawirusa. We wniosku jest bowiem tylko 

mowa o „konieczności wdrożenia programu ograniczania kosztów bieżących” dlatego zadałem 

pytanie czy po ustaniu pandemii nastąpi powrót do wersji z dwoma etatowymi członkami zarządu. 

Pan Starosta odpowiadając zadeklarował, iż zmiana polegająca na ograniczeniu liczby etatowych 

członków zarządu jest zmianą docelową i nie przewiduje roszad w tym zakresie. 

  

Proszę o zamieszczenie w protokole tego fragmentu. 

 

Z poważaniem  

Maciej Malczyk 

 

 

 

 


